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PROTOKÓŁ nr XLI 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 17 listopada 2022 r. 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad w Osieku, godz. 1700 

 

W posiedzeniu udział wzięło 15 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński który powitał radnych, 

pracowników Urzędu Gminy oraz Panią sołtys. 

 

Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Porządek dzisiejszej sesji został państwu Radnym przedstawiony 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał: czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji wnioski, uwagi? 

Radny Jerzy Kłos wnioskował o zdjęcie z porządku obrad 2 punktów uchwał w sprawie obniżenia ceny 

sprzedaży drewna będącej podstawą do ustalenia podatku leśnego na rok 2023 i uchwały w sprawie 

obniżenia ceny skupu żyta będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok 2023, z uwagi na to, 

że obie były poddane ocenie na posiedzeniu połączonych komisji, z uwagi na to że nie uzyskały 

aprobaty, akceptacji ze strony Państwa Radnych, w związku z powyższym, swoim skromnym zdaniem 

uważam, że procedowanie dzisiaj mijałoby się z celem. Aspekt obniżenia nie został spełniony, bo tak 

zagłosowali radni uczestniczący w posiedzeniu połączonych komisji i mój wniosek aby z porządku 

obrad zdjąć te 2 punkty.  

Przewodniczący Rady Gminy-Wojciech Śliwiński przychylił się do wniosku Przewodniczącego 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - Jerzego Klosa w związku z niewypracowaniem 

stanowiska przez komisję przychylam się do wniosku. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad wykreśleniem z porządku obrad pkt 4 i pkt 5. 

Kto z Państwa Radnych jest za wykreśleniem tych 2punktów? 

 

Za głosowało:                                         - 14 radnych 

Przeciw:     -   1 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Radni byli za wykreśleniem z porządku obrad punktów 4 i 5. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy- Wojciech Śliwiński odczytał nowy porządek obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są wnioski do porządku obrad?  

 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało:  -15 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał: czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji ? 
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Przewodniczący Rady Gminy - Wojciech Śliwiński ogłosił przerwę i nadmienił że, ze względów 

technicznych będziemy musieli powtórzyć dwa głosowania: 

Pierwszy nad zmienionym porządkiem obrad, bez pkt 5 i 4, 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.  

Oddano głosów: 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało:  -15 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem protokołu głosowało:              -14 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

 

Protokół z poprzedniej sesji nr XL z dnia 27.10.2022 r. został przyjęty większością głosów. 

 

Ad. 2 Uchwała w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań 

publicznych w ramach inicjatywy lokalnej.  

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej - Teresa Eggert powiedziała że projekt tej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniu połączonych komisji w dniu 15 listopada 2022 r. 

Projekt uchwały określa tryb i szczegółowe kryteria oceny wniosków oraz realizację zadań publicznych 

w ramach inicjatywy lokalnej. Uchwała zawiera również tryb oceny wniosków publicznych, sposób 

zgłaszania wniosków publicznych. 

Przewodnicząca Infrastruktury Społecznej - Teresa Eggert wnioskowała o przyjęcie projektu uchwały 

Rady Gminy Osiek w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań 

publicznych w ramach inicjatywy lokalnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało: -                14 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

 

Uchwała nr XLI/272/2022 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 3 Uchwała w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Osiek z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023”.  

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej - Teresa Eggert powiedziała że Roczny program 

współpracy Gminy Osiek z organizacjami pozarządowymi zawiera szczegółowo cele programu, zasady 

współpracy z organizacjami, przedmioty współpracy, formy współpracy, priorytetowe zadania, 

wysokość środków jaka jest przeznaczona na okres realizacji programu, tworzenie programu i przebieg 
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konsultacji oraz tryb powoływania i zasady działania komisji konkursowej do opiniowania. Również 

projekt uchwały został omówiony szczegółowo na posiedzeniu połączonych komisji. 

Ustawa nakłada na nas również obowiązek uchwalania takiego rocznego programu z organizacjami 

pozarządowymi, projekt uchwały został również poddany konsultacjom z organizacjami 

pozarządowymi oraz innym podmiotami. Konsultacje te przeprowadzono od 2 do 10 listopada, zgodnie 

z zasadami określonymi w uchwale Rady Gminy Osiek z 2010 roku. W wyniku tych konsultacji nie 

wpłynęła żadna opinia przedstawiona, zawiera ona priorytetowe zadania publiczne które będą 

przedmiotem współpracy między samorządem a sektorem pozarządowym na 2023 rok. Określa ona 

formy realizacji i ewaluacji programu, informację o sposobie tworzenia programu, a także trybie 

powoływania i zasadach działania komisji konkursowych do opiniowania ofert w otwartych 

konkursach. Program współpracy ma na celu wspieranie i inicjatywę takich pozarządowych organizacji 

oraz zapewnienie sektorowi pozarządowemu dobrych warunków do realizacji zadań na rzecz 

mieszkańców Gminy Osiek .Kwota ta została przeznaczona na realizację tego programu to 10 000 zł. 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert wnioskowała o przyjęcie projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Osiek z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023”. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 15 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Uchwała nr XLI/273/2022 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4 Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

 

Skarbnik - Andrzej Krzywiński przedstawił zmiany w budżecie. 

 

a) dokonano zmiany planu dochodów, w tym: 

− zwiększono plan dochodów bieżących z tytułu wpływu środków z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 na wypłatę dodatków węglowych – rozdział 85395 § 2180 o kwotę 36.000,00 zł,  

− zwiększono plan dochodów bieżących z tytułu wpływu środków z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 na wypłatę rekompensat dla przedsiębiorstw energetycznych, na wypłatę dodatków 

dla gospodarstw domowych oraz dodatków dla podmiotów wrażliwych – rozdział 85395 § 

2180 o kwotę 466.650,00 zł,  

b)  dokonano zmiany planu wydatków, w tym: 

− zwiększono plan wydatków bieżących z przeznaczeniem na wypłatę dodatków węglowych 

i obsługę tego zadania – o kwotę 36.000,00 zł, w tym rozdział 85395: § 3110 o kwotę 35.294,00 

zł, rozdział 85219: § 4010 – 469,00 zł, § 4110 – 85,00 zł, § 4120 – 11,00 zł, § 4300 – 141,00 

zł,    

− zwiększono plan wydatków bieżących z przeznaczeniem na wypłatę rekompensat dla przed-

siębiorstw energetycznych, na wypłatę dodatków dla gospodarstw domowych oraz dodatków 

dla podmiotów wrażliwych – o kwotę 466.650,00 zł, w tym:  

na wypłatę dodatków dla gospodarstw domowych: rozdział 85395 § 3110 o kwotę 387.500 zł, 

rozdział 85219: § 4010 – 5.186,00 zł, § 4110 – 933,00 zł, § 4120 – 81,00 zł, § 4210 – 309,00 

zł, § 4300 – 742,00 zł, § 4700 –  499,00 zł,  
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oraz na wypłatę dodatków dla podmiotów wrażliwych: rozdział 85395 § 4430 o kwotę 

26.000,00 zł, § 4210 44.000,00 zł, rozdział 75023:  § 4010 – 1.000 zł, § 4210 - 400,00 zł,  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego– Jerzy Kłos wnioskował o przyjęcie 

projektu uchwały bez poprawek tak jak przedstawił Pan Skarbnik. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Wojciech Śliwiński zarządził głosowanie 

 

Przeprowadzono  głosowanie w sprawie uchwały. 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  -     15 radnych 

Przeciw:             -0 radnych 

Wstrzymało się:                                                           -0 radnych 

 

Uchwała nr XLI/274/2022 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Uchwała w sprawie zmiany WPF. 

 

Skarbnik Andrzej Krzywiński – przedstawił uchwałę w sprawie WPF. 

W związku ze zmianami w budżecie uaktualniamy wieloletnią prognozę finansową, dochody ogółem, 

dochody bieżące, wydatki ogółem i wydatki bieżące. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Jerzy Kłos, wnioskował o przyjęcie 

projektu uchwały w sprawie WPF dla gminy Osiek. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie uchwały. 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 15 radnych 

Przeciw:       - 0 radnych 

Wstrzymało się:                                                     - 0 radnych 

 

Uchwała nr XLI/275/2022 została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 13 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej – Wójt Janusz Kaczyński przedstawił 

sprawozdanie. 

Sprawozdanie międzysesyjne Wójta Gminy Osiek 2022.10.26 – 2022.11.17 

W dniu 28 października uczestniczyłem w Konwencie Prezydenta, Burmistrzów i Wójtów powiatu 

starogardzkiego, który w całości poświęcony był zabezpieczeniu mieszkańców w węgiel. 

Dnia 30 października wziąłem udział w organizowanym przez Parafię Osiek seminarium dotyczącym 

kultu św. Rocha. 

W dniu 3 listopada odbyło się spotkanie z Zarządem Powiatu i pracownikami Starostwa Powiatowego 

w Starogardzie Gdańskim, podczas którego oficjalnie przekazano urządzenie  

do ratowania życia tzw. defibrylator. 

W dniu 4 listopada, tak jak co tydzień w piątek, wziąłem udział w spotkaniu roboczym na budowie 

drogi powiatowej Jaszczerek – Leśna Jania, na których omawiane są postępy robót i inne sprawy 

związane z budową.  

Dnia 7 listopada podpisałem umowę ze stowarzyszeniem Przystanek Osiek na realizację zadania 

publicznego w formie inicjatywy lokalnej „Wieczorek patriotyczny”. 
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Tego samego dnia odbyło się w Kasparusie, z udziałem Posła Kazimierza Smolińskiego i księdza 

proboszcza Grzegorza Głogowskiego,   spotkanie w sprawie odbudowy kościoła. 

W dniu 10 listopada podpisałem umowę z PGE Paliwa na dostawę węgla. Obecnie przyjmujemy  

od mieszkańców wnioski o zakup 

W dniu 11 listopada uczestniczyłem w „Wieczorku patriotycznym” upamiętniającym odzyskanie 

przez Polskę niepodległości. 

Dnia 15 listopada w Skórczu odbyło się spotkanie dotyczące organizacji uroczystości 

podsumowującej Kociewski Cykl Biegowy w 2022 r. 

W dniu 17 listopada nastąpiło otwarcie ofert w przetargu na Roboty remontowo – budowlane w 

budynku świetlicy wiejskiej wraz z lokalem mieszkalnym w Wycinkach. Wpłynęły 4 oferty, z 

których najdroższa była na kwotę 335 831,79 zł, a najtańsza 239 388,89 zł. 

Tego samego dnia, wraz z pracownikami Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych gminy wziąłem 

udział w szkoleniu  urządzenia do ratowania życia tzw. defibrylatora. 

Po tym szkoleniu odbyło się w Lubichowie spotkanie w sprawie budowy Sieci wodociągowej w 

Wierzbinach. 

 

Ad.14 Wolne wnioski. 

 

Radny Leszek Waliński – czy są prognozy, perspektywy kiedy będzie miał wodociąg Radogoszcz, 

Skórzenno i Kasparus? 

Odpowiedzi udzielił wójt Janusz Kaczyński – nie można obciążać hydroforni w Osieku dodatkowymi 

przyłączami bo jest obliczona ona określona liczbę pozyskiwanych metrów, więc każdy dodatkowy 

obiekt czy miejscowość jest zwiększenie obciążeń to może odbić się na jakości wody czy ilości wody 

dla mieszkańców którzy są już podłączeni, jest konieczność wybudowania nowej stacji uzdatniania 

wody. Taką która mogłaby obsłużyć tą zachodnią część gminy no i również Radogoszcz. 

Wójt Janusz Kaczyński udzielił odpowiedzi radnemu Leszkowi Walińskiemu odnośnie punktu 

przedszkolnego w Osieku.  

Wywiązał się dyskusja w sprawie oddziału przedszkolnego w Osieku. 

Rady Jerzy Kłos zwrócił uwagę aby jednostki podległe zastosowały plan oszczędnościowy.   

Wójt - Janusz Kaczyński potwierdził że to bardzo dobry pomysł. 

 

Ad. 15 Zakończenie obrad. 

 

Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:00. 

 

  

 

 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 


